

2. Which salaries, of the individuals in Part 1, are accounted for under (a) Vote 1 of the department concerned (b) the operating expenditure of an attendant agency?

No. 1,946—Mr. Cossitt—June 20

During the Prime Minister's visit to British Columbia in the first quarter of 1978, did he make the statement "Do you think we are out to screw the Canadian People?" or anything similar and, if so (a) what is a full explanation of what the Prime Minister meant by this remark (b) is the Prime Minister prepared to immediately produce evidence to Parliament showing that he is not out to "screw" the Canadian people?

No. 1,947—Mr. Cossitt—June 20

1. Did Mr. Robin Bourne, Director of the Police and Security Planning and Analysis Group, Department of the Solicitor General, appear on the program "Code Blue" telecast by CTV a few months ago and did he state that a terrorist incident was inevitable in Quebec and, if so, does this statement reflect the opinion of the government?

2. Did Mr. Bourne appear on the program with permission of any superior and, if so, what is the name and job designation of the superior?

3. Is the government aware that the program "Code Blue" carried in places items similar to those included in a column in the *Toronto Sun* by Mr. Peter Worthington on the subject of national security?

4. For what reason was the Publisher of the *Toronto Sun*, Mr. David Creighton, and the Editor, Mr. Peter Worthington charged under the *Official Secrets Act*?

5. Does the government intend to lay charges under the *Official Secrets Act* in respect of the program "Code Blue" and, if not, for what reason?

No. 1,950—Mr. Alexander—June 21

1. Did Treasury Board study certain occupational groups in the Public Service to determine the extent of job classification accuracy and, if so, which groups and on what dates?

2. Which occupational groups does Treasury Board plan to study to determine the extent of job classification accuracy?

3. In regard to the classification study of Treasury Board Secretariat employees, how many positions were audited and how many were found to be (a) over classified (b) over classified in the (i) Personnel Policy Branch (ii) Program Branch (iii) Administrative Policy Branch (iv) Financial Administration Branch (v) Official Languages Branch (vi) Planning Branch (vii) Efficiency Evaluation Branch and, in each case, what percentage of the total positions does this represent (c) under classified (d) allocated to the wrong occupational group?

4. How many positions in the financial administration (FI) group of the Public Service have been upgraded in the past two years?

2. Quel est le traitement des fonctionnaires de la partie 1 dont il est fait part dans a) le Crédit 1 du ministère en question, b) les frais de fonctionnement d'un organisme connexe?

N° 1946—M. Cossitt—20 juin

Au cours d'une visite effectuée en Colombie-Britannique pendant le premier trimestre de 1978, le Premier ministre a-t-il déclaré «Pensez-vous que nous voulons «fourrer» le peuple canadien?» ou quelque chose de ce genre et, dans l'affirmative, a) comment expliquer ce que le Premier ministre voulait dire par cette remarque, b) le Premier ministre est-il disposé à fournir immédiatement des preuves au Parlement pour montrer qu'il ne cherche pas à «fourrer» le peuple canadien?

N° 1947—M. Cossitt—20 juin

1. Le directeur du service de planification et analyse de la police et de la sécurité du ministère du Solliciteur général, M. Robin Bourne, a-t-il participé à l'émission *Code Blue*, radiodiffusée par CTV il y a quelques mois, et a-t-il déclaré qu'un incident terroriste était inévitable au Québec et, dans l'affirmative, cette déclaration reflète-t-elle l'opinion du gouvernement?

2. M. Bourne a-t-il participé à l'émission avec la permission d'un supérieur et, dans l'affirmative, quels sont les nom et désignation de poste de ce supérieur?

3. Le gouvernement est-il au courant que l'émission *Code Blue* contenait par endroits des rubriques similaires à celles figurant dans un article de Peter Worthington du *Toronto Sun* sur la sécurité nationale?

4. Quel est le motif de l'accusation portée contre le propriétaire et le rédacteur en chef du *Toronto Sun*, MM. David Creighton et Peter Warthington, en vertu de la Loi sur les secrets officiels?

5. Le gouvernement a-t-il l'intention de porter des accusations en vertu de la Loi sur les secrets officiels, au sujet de l'émission *Code Blue* et, sinon, pourquoi?

N° 1950—M. Alexander—21 juin

1. Le Conseil du Trésor a-t-il analysé certains groupes professionnels de la Fonction publique afin de déterminer l'exactitude de leur classification et, dans l'affirmative, quels groupes et quand?

2. De quels groupes professionnels le Conseil du Trésor envisage-t-il de vérifier l'exactitude de la classification?

3. Dans le cadre de l'étude de la classification des employés du Secrétariat du Conseil du Trésor, combien de postes ont été vérifiés et combien ont été a) sur-classifiés, b) classifiés à la Direction (i) de la politique du personnel (ii) des programmes (iii) de la politique administrative (iv) de l'administration financière (v) des langues officielles (vi) de la planification (vii) de l'évaluation de l'efficacité et, dans chaque cas, quel pourcentage des postes cela représente-t-il, c) sous-classifiés, d) affectés au mauvais groupe professionnel?

4. Au cours des deux dernières années, combien de postes du Groupe de la gestion des finances (FI) ont connu un relèvement de niveau temporaire?